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      Remissvar: Bostadstaxering- 
avveckling eller förenkling 

Sveriges förenade studentkårer (SFS) har av Finansdepartementet getts 

möjlighet att framföra synpunkter rörande betänkandet Bostadstaxering- 

avveckling eller förenkling (SOU 2012:52) 

 

SFS inkommer här med sina synpunkter. 

 

Dag som ovan, 

 

 

              Erik Pedersen, vice ordförande                          Jenny Andersson, utredare                                     

08-54570107                                                        08-54570111 

erik.pedersen@sfs.se                                           jenny.andersson@sfs.se  
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SFS synpunkter rörande utredningens förslag 
 

Dagens fastighetsavgift slår orimligt hårt mot studentbostäder. Den 

oproportionerligt höga avgiften för små lägenheter och korridorrum 

drabbar studenter genom hyrespåslag och gör det dessutom mindre 

attraktivt att bygga och förvalta studentbostäder. 

 

Sveriges förenade studentkårer (SFS) anser mot bakgrund av detta, och 

den omfattande studentbostadsbrist som råder, att fastighetsavgiften 

ska tas bort helt för studentbostäder. Särskilt angeläget är att 

fastighetsavgiften för korridorrum tas bort eller sänks avsevärt. 

 

Av de förslag som presenteras i utredningen föredrar SFS det som 

innebär att fastighetsavgiften beräknas utifrån boarea (avsnitt 3.3.4 ), 

eftersom förslaget skulle innebära en viktig skattelättnad för de bostäder 

som studenter ofta efterfrågar.  

 

Om förenklingsförslaget genomförs är ett undantag för studentrum, som 

föreslås i kapitel 6.3, helt nödvändigt. SFS anser dock att undantag bör 

göras även för andra typer av studentbostäder. 

 

 
 

 


